

# SWAROVSKI



## Elis Bangle Limited Edition

Swarovski revisits one of its first models, this time in purple, the major colour of its Autumn-Winter 2011-2012 collection of accessories and jewellery. A shining example of high-fashion watchmaking, the Elis Bangle comes in right on trend with its cuff bracelet form while the subtle square bezel, cut into a pyramid shape, is borrowed from the original Elis watch. The bracelet's 744 mini crystals have been intricately set to form an eye-catching wave. The purple dial is a visual statement with an opaline exterior surrounding a satin sunburst centre. The hourmarkers are set with miniature crystals to further enhance the opulent monochrome of this dazzling creation, which Swarovski proposes as a 1,000-piece limited series.

Movement	Quartz
Functions	Hours and minutes
Case	Square pyramid in stainless steel Swanflower® motif on the back Water-resistant to 30 m (3 ATM)
Dial	Purple with mat contours and sunburst pattern in the centre Transparent crystal hourmarkers at 3, 6 and 9 o'clock Swarovski logo at 12 o'clock
Bracelet/Strap	744 "Crystal Mesh" crystals in Amethyst Diamond Touch Light colour, alcantara lining, stainless steel magnetic clasp

# SWAROVSKI



## Elis Bangle Limited Edition

Avec l'Elis Bangle, Swarovski revisite l'un de ses premiers modèles et l'associe au violet, couleur phare de sa collection de bijoux et accessoires Automne-Hiver 2011/2012. Parfait exemple de mariage réussi entre mode et horlogerie, cette montre-bijou adopte la forme très tendance d'un bracelet manchette, tout en conservant sa subtile lunette carrée - taillée en forme de pyramide - caractéristique de l'originale « Elis ». Attirant le regard par sa délicatesse, le bracelet est composé de 744 mini cristaux, pour un délicat jeu de sertissage et d'effet d'angles. En son centre, le cadran violet affiche deux niveaux, satiné soleil en son cœur et opalin à l'extérieur, mettant ainsi en valeur les index appliqués de mini cristaux soulignant encore un peu plus la riche monochromie de cette création qui ne manque pas d'éclat ! Edition limitée à 1'000 exemplaires.

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure et minute
Boîtier	Boîtier pyramidal carré en acier inoxydable Motif Swanflower® au dos Étanche à 30 m (3 ATM)
Cadran	Violet avec pourtour mat et effet « rayons de soleil » en son centre Index 3, 6 et 9h en crystal transparent Logo Swarovski à 12h
Bracelet	744 cristaux « Crystal Mesh » couleur Amethyst Diamond Touch Light, doublure en alcantara avec boucle aimantée en acier inoxydable